
 

 

Zápis z jednání Komise Klubů 

Přítomen: Jiří Hýža (JH), Martin Srdínko (MS), Martin Valík (MV), Martin Soušek (MS),  

Omluven: Milan Šorm, Miroslav Holotík 

Neomluveni: Kateřina Vainert, Karel Luksch, Jan Hejna 

Host: Martin Malec (MM), Petr Přikryl (PP), Marek Pavlovský (MP), Miloš Kormunda (MK), Ivo Sláma 

(IS), Barbora Krejčiříková (BK), Jan Krejčiřík (JK), Robert Kába (RK), Radim Vašík (RV) 

Jednání on-line přes Teams 

Jednání proběhlo dle jednacího řádu B09 13.02.2024 prostřednictvím aplikace Microsoft Teams 

 
1. Zajištění bezpečnosti při pořádání závodů 
JH Informoval o záměru vytvořit pracovní skupinu, která připraví doporučení pro zajištění bezpeč-
nosti při pořádání závodů (předpokládaní členové: Václav Brabec, Marek Pavlovský, Robert Kába, 
další členové budou uváženi a osloveni). 
 
2. Registrační řád B3 
Pracovní skupina ve složení Jiří Hýža, Milan Šorm, Radim Vašík, Jan Hejna, Martin Soušek se zabývala 
úpravou Registračního řádu platného od roku 2019 na základě změny stanov ČSJ, jež vešla v platnost 
v 03/2023. Kromě provedených změn bude potřeba ještě zapracovat evidenci zdravotních prohlídek. 
Proto se současná verze nebude předkládat ke schválení následujícímu VV. 
 
3. Soutěžní řád B5 
Pracovní skupina ve složení Jiří Hýža, Milan Šorm, Radim Vašík, Barbora Krejčiříková, Petra Kafková, 
Martin Soušek, Václav Brabce se zabývala úpravou soutěžního řádu platného od roku 2021 na zá-
kladě změny stanov, které vešly v platnost v 03/2023. Přepracovaný dokument bude předložen ke 
schválení VV. 
 
4. Odpověď na žádost Vlastimila Šindýlka o zveřejnění petice na podporu Jachtklubu Poděbrady, 
která vyzývá orgány spravedlnosti a orgány města aby podnikly kroky k nápravě chyb z minulosti. Dle 
komise klubů dopis prezentuje osobní pohled na vzniklou situaci s pozemky klubu, které dle pana Šin-
dýlka byly převedeny do soukromých rukou bývalých členů klubu neoprávněně. Komise klubů nemá 
k dispozici oficiální dokumenty včetně rozhodnutí soudů, které se záležitostí zabývali a nemůže si 
udělat objektivní názor na celou situaci. Přestože nám vzniklá situace spojená s problémy jaktklubu 
Poděbrady není lhostejná, nemůže se ČSJ jachtingu tímto způsobem vměšovat do majetkoprávních 
sporů. 
 
5. Rozpočet KK pro rok 2024 
JH prezentoval rozdělení Budgetu KK pro rok 2024 ve výši 516.000CZK, který bude vyplacen nově 
vzniklým RO až po obdržení dotace z NSA.  
 



 
6. Diskuse 
RV vyzval JH k prověření situace ohledně obsazení kategorií u všech krajů pro nadcházející 
LODM2024. Je důležité vzhledem k propagaci jachtingu aby všechny kraje zajistili účast svých závod-
níků ve všech kategoriích. 
JH informoval o změně ve složení Komise Klubů kdy po odstoupení Martina Žižky na vlastní žádost 
nahrazuje v této komisi Martin Valík (člen YC Roudnice nad Labem a Předseda rady RO ČSJ Ústeckého 
a Libereckého Kraje) 
Na dotaz Martina Malce ohledně situace s nájmy Povodím odpověděl JH, že celá záležitost je v řešení 
Karlem Bauerem, který komunikuje s Ministerstvem zemědělství a čeká se na reakci/ výzvu k jednání. 
 
 
 


